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 دکتر صادق احمدی فرماندار شهرستان در دومین نشست با خبرنگاران/

 دکتر صادق احمدی فرماندار شهرستان در دومین نشست با خبرنگاران/  درخواست فرماندار اهر از خبرنگاران؛ برای وفاق

قدم بردارید  فهم و شعور برخی مدیران به اندازه میز و صندلی ریاستشان است

از رئیس اداره ارشاد و جمع خبرنگاران به جهت همکاری و همراهی صمیمانه قدردانی می کنم. با توجه به پایان سال جاری، علاقه مند بودیم تا از زحمات شما و همکاری های فی

مابین تشکر کنیم.

عملکرد مدیران دستگاه های اجرایی و بانک های شهرستان را در پایان سال جمع بندی و بررسی می کنیم.

احساس می کنم فهم و شعور یک مدیر به اندازه میز و صندلی ریاست است، چرا که میز ریاست برای برخی غیر از غرور و تکبر چیزی در بر نداشته است. همه میدانند که با یک برگ

کاغذ در کسوت مسئولیت قرار گرفته ایم و با یک برگ هم مسئولیت را تحویل می دهیم.

مسئول یا مدیر باید در جمع مردم قرار گیرد. چرا باید بر خلاف خواسته مردم اقدامی انجام دهیم، مردم ولی نعمت ما هستند.

شهروندی مراجعه کرده بود و می گفت نیم ساعت منتظر رئیس اداره بودم و او پشت درب دفتر در حال قرائت اذکیه و دعا بود، ارباب رجوع در اعتراض به عدم پذیرش توسط مدیر

یاد شده، به فرمانداری مراجعه و همکار ما به ایشان زنگ زدند و همان رئیس اداره گفت در فرمانداری برای جلسه آمده ام در حالی که اصلا اون روز جلسه ای در فرمانداری تشکیل

نشده بود، البته مدارک لازم از ناکارآمدی همان فرد را در اختیار داریم و به وقتش رسیدگی خواهم کرد.

از خبرنگاران هم تقاضا دارم برای وفاق قدم بردارید، همانطور که تاکنون خیرخواهانه برای توسعه شهرستان گام برداشته اید با همان رویکرد برای وفاق تلاش کنیم.

حوزه هنری و صنایع دستی شهرستان اهر را برجسته کنید، چرا که ظرفیت شهرستان در این حوزه ها بسیار ارزشمند است.

در سال جدید به انتقادات و پیشنهادات سازنده ادامه دهید، من به نقد و پیشنهاد خوب و سالم و سازنده بها می دهم چراکه همین انتقادات و پیشنهادات مسیر حرکت را نشان

می دهد.

در شهرستان اهر ۴۵۰۰ بازنشسته دستگاه های اجرایی داریم. قشر بازنشسته علی رغم درآمد اندک بازنشستگی، زندگی روزمره را به سختی می گذرانند.
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